
 

聲明書DECLARATION 

我，以下簽名者，聲明： 

本人所繳證明文件，如有假借、冒用、偽造或變造等情事，一經查明，即開除學籍，不

發給任何學歷證明。畢業後始發覺者，除勒令繳銷本人之畢業證書外，並公告取消本人

之畢業資格。 

I, the undersigned, declare that: 

I understand that if the documentation that I have submitted is found to be 

the product of fabrication, impersonation, forgery, or falsification, I shall be 

expelled without any academic certificate. If the fraudulent documentation 

is discovered after graduation, NTU shall demand that my graduation 

diploma be returned and publicly revoke my degree. 

個人學力相關資料查詢同意書 Letter of Consent and Authorization 

本人同意並授權國立臺灣大學依個人資料保護法規定，於法定職務必要範圍內，得向原

授予畢業證書、學力證書或學位之單位查證本人所提供學位相關資料之真實性。本同意

書之影本與正本之效力相同。 

I hereby authorize National Taiwan University to conduct inquiries into the 

validity of documents I provided, within the necessary scope for the 

university to perform its statutory duties, under Personal Data Protection Act. I 

am willing that a photocopy of this Letter of Consent and Authorization be 

accepted be with the same authority as the original. 

原就讀學校學號(※學士班一年級新生請填高中學校學號) 

Previous University or High School Student ID Number : 
 

_________________________________________________________ 
 
出生日期 Date of Birth(mm/dd/yyyy) : ______________________________ 

 
電子郵件 Email Address : _______________________________________ 

 
 

申請人簽名 Applicant's Signature : _______________________________ 

日期 Date : :     年/Year      月/month     日/date 


